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Garant komisie :  Soňa Baránková 

Online ostatní prítomní : Ing. Gabriela Vanková – vedúca útvaru majetku mesta 

                 

Program: 

1. Úvod.  

2. Majetkové prevody.  

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia. 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov. 

5. Rôzne, diskusia. 

6. Záver. 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco online privítal prítomných členov VMČ a ostatných 

prítomných. Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, online prítomní sú piati členovia, Mgr. 

Bystrický a Ing. Mičega sa online pripojili neskôr. Následne prečítal body programu a vyzval 

prítomných poslancov na doplnenie bodu programu. Zmena programu členmi VMČ nebola 

navrhnutá. Predseda navrhol, aby prítomní poslanci online zahlasovali k programu. 

 

Uznesenie 01/01/22: VMČ Sever online schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 

HLASOVANIE :  

Za : 5 (Baco, Matejka, Petrík, Trepáč, Smolka)  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

2. MAJETKOVÉ PREVODY:  

 

1/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k prenájmu spevnenej plochy - chodníka na parc. č. KN „C“ 

parc č. 2278/147 k. ú. Kubrica pre Jozefa Beďača za účelom úpravy jestvujúceho chodníka a vjazdu 

na lávku v súvislosti s realizáciou stavby „Premostenia potoka Kubrica“. Prenájom bude riešený na 

dobu určitú s účinnosťou od dňa právoplatnosti stavebného povolenia maximálne do doby dokončenia 

stavby. Po realizácii bude stavba úpravy chodníka prevedená do vlastníctva mesta. 

  

Online prítomní členovia VMČ SEVER : 

Predseda výboru    

Mgr. Miloslav Baco 

Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Bc. Martin Trepáč 

Mgr. Kamil Bystrický JUDr. Martin Smolka 

Ing. Ladislav Matejka 

Mgr. Martin Petrík   
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Uznesenie 02/01/22: VMČ SEVER odporúča prenájom pozemku v zmysle návrhu zo dňa 4.1.2022 tak 

ako bol predložený.  

HLASOVANIE :  

Za : 5 (Baco, Matejka, Petrík, Trepáč, Smolka)  Proti : 0   Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

• Poslanec Smolka  sa opýtal, či sa k predmetnej stavbe vyjadril aj Slovenský vodohospodársky 

podnik, š. p. -  garantka mu odpovedala, že v spise sa nachádza ich súhlasné stanovisko k výstavbe.  

 

• Poslanci Bystrický a Mičega sa o 16.11 h online pripojili k výboru 

 

• Poslanec Mičega  ihneď po pripojení pozdravil kolegov poslancov a do Nového roka 2022 im poprial 

všetko dobré,.....  

 

2/ ÚMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k. ú. Opatová C-KN 

parc. č. 4057 vo výmere cca 233 m2
 pre Tomáša Líšku za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemku a scelenia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúceho. Ide o svahovitý terén popri ceste, 

na ktorom sa nachádzajú ovocné stromy a dlhodobo nie je obhospodarovaný.    

 

Uznesenie 03/01/22: VMČ SEVER schvaľuje žiadosť k predaju nehnuteľnosti pre Tomáša Líšku parc. č. 

4057 k. ú. Opatová  tak ako nám bol predložený. 

HLASOVANIE :  

Za : 7  (Mičega, Matejka, Trepáč, Bystrický, Baco, Petrík, Smolka)      Proti : 0   Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANOV Z MINULÉHO OBDOBIA: 

 

• Predseda Baco sa opýtal prítomných poslancov, či majú k zaslaným požiadavkám nejaké otázky, 

ktoré boli zaslané elektronicky 

• Nikto z prítomných k uvedenému nič nenamietali 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 

• požiadavky poslancov: 

1082 Poslanec Baco na základe požiadavky občanov z lokality Pod Sokolice žiada mesto, či by 

nemohlo v rámci komunikácie novej výstavby Obchodného centra (bývalá Merina) s investorom tejto 

stavby navrhnúť vybudovanie nového priechodu pre chodcov na autobusovú zastávku, ktorá sa 

momentálne nachádza na druhej strane oproti OC MAX a jej prístup je buď po nadchode, kde z jednej 

strany nie je výťah alebo obklukou pri odbočke na ul. K výstavisku. Predstavovali by si niečo bližšie 

v lokalite tesne pred OC MAX.  

Odpoveď:  

V danej lokalite nie je možné vybudovať priechod pre chodcov. Citácia STN 73 6110, Kapitola 12.3.3 

Priechody, Odsek 12.3.3.1 "Úrovňové priechody sa navrhujú ako pokračovanie chodníka a/alebo 

cestičky pre chodcov a/alebo cyklistov cez miestnu komunikáciu. Pri ich návrhu treba vziať do úvahy 

tieto požiadavky" pod písmenom "e" sa uvádza: "nemajú sa navrhovať v menšej vzdialenosti ako 100 m 

od najbližšieho mimoúrovňového priechodu". Keďže priamo v tejto lokalite stojí lávka pre peších možno 

najbližší priechod situovať 100 m od nej, teda do polohy blízkej jestvujúcemu priechodu v križovatke s 
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Kukučínovou ulicou. „Súhlas na citovanie STN udelil Úrad pre normalizáciu,  metrológiu a skúšobníctvo 

Slovenskej republiky pod č. ÚNMS/00427/2020-702/000364/2020“. 

 

5. RÔZNE, DISKUSIA:  

 

6. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER  

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 3. februára 2022 pravdepodobne zas formou online 

videokonferencie.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 16,18 hod.  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Soňa Baránková 

V Trenčíne, dňa 13.01.2022 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

          


